
PROTOKÓŁ NR XI/2020 

z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2020 r. 
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 
 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych: obecnych  14 
 nieobecnych    1 
 usprawiedliwionych    0 
 

2. Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek, naczelnicy wydziałów, kierownicy 

referatów, dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, dyrektorzy szkół podstawowych 

(według listy obecności).  

 
Porządek obrad sesji: 
   1. Otwarcie obrad. 

   2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w dniu 25.06.2020 r., IX sesji Rady Miejskiej w dniu 

09.07.2020 r. oraz X sesji Rady Miejskiej w dniu 27.07.2020 r. 

   4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie od 16.06.2020 r. do 17.08.2020 r. 

   5. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 

   6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

   7. Wolne głosy. 

   8. Oświata w mieście. 

   9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 

 10. Blok informacyjny. 

 11. Zakończenie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 

 

Ad 1 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga otworzył obrady XI sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Stwierdził, że liczba obecnych radnych pozwala na prawomocne obradowanie 
i podejmowanie uchwał. Przywitał radnych oraz wszystkich przybyłych na obecną sesję. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że na Jego ręce wpłynęło pismo Burmistrza Miasta Bierunia 
z wnioskiem o poszerzenie dzisiejszego porządku obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia 
średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bieruń na rok szkolny 2020/2021.  
 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem możliwości użycia do głosowania systemu eSesja 
z przyczyn technicznych poinformował, że do momentu usunięcia usterki głosowania będą odbywały 
się w sposób tradycyjny. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad wnioskowanego 
przez Burmistrza Miasta Bierunia projekt uchwały przez podniesienie ręki:  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Porządek został rozszerzony jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, przez podniesienie ręki, rozszerzony porządek obrad 
proponując, aby ten projekt uchwały znalazł się w bloku uchwał jako pozycja 12.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Porządek ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady poinformował o wpłynięciu drugiego pisma od Burmistrza Miasta Bierunia 
dotyczącego autopoprawek w uchwale w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok oraz 
zmiany Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025. Zmiany te omówi 
w odpowiednim punkcie Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  
 
 
Ad 3 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał kolejno pod głosowanie, przez podniesienie ręki:  
 
Protokół z VIII sesji Rady Miejskiej w dniu 25.06.2020 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
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2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
Protokół z IX sesji Rady Miejskiej w dniu 09.07.2020 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin WSTRZ 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 
 

Protokół został przyjęty większością głosów, bez uwag. 
 
Protokół z X sesji Rady Miejskiej w dniu 27.07.2020 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Protokół został przyjęty większością głosów, bez uwag. 
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Ad 4 
 
Zastępca Burmistrza uzupełnił sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań 
w okresie międzysesyjnym, które radni otrzymali w formie pisemnej o informacje, które nie zostały 
w nim ujęte a dotyczące m. in.: postępowań przetargowych i zawartych umów, pojawienia się na 
Rynku w Bieruniu mobilnego biura Programu „Czyste Powietrze”, zmian w systemie odbioru 
i zagospodarowania odpadów komunalnych.      
 
Radny Stanisław Jurecki zapytał o oświetlenie na ul. Działkowców. 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że ta ulica nie ma szans na uzyskanie dofinansowania. 
Na ul. Działkowców w ogóle nie ma oświetlenia i na dzień dzisiejszy trzeba je wybudować zgodnie 
z projektem, który został wykonany.  
 
Radna Maria Sitko zapytała o oświetlenie przejazdu kolejowego w ciągu ul. Bogusławskiego oraz 
zwróciła uwagę, że na terenie Bierunia jest sporo ulic, które w ogóle nie są oświetlone. 
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że sukcesywnie jest projektowane i wykonywane oświetlenie na 
ulicach, również na tych na których go nie ma.    
 
Radny Jarosław Mokry:  
- poruszył sprawę umowy na opracowanie dokumentacji zamiennej programu funkcjonalno-

użytkowego zagospodarowania terenu „Paciorkowców” oraz zapytał jakie zmiany nastąpiły 
w stosunku do zakresu, który był pierwotnie opracowany, 

- zapytał czy doszło do spotkania z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie 
budowy tunelu i przebudowy skrzyżowania ul. Warszawskiej z ul. Wawelską.   

 
Zastępca Burmistrza: 
- poinformował, że opracowanie dokumentacji zamiennej jest w dużej mierze opracowaniem 

nowego programu funkcjonalno-użytkowego, który obejmuje szerszy teren (do terenu 
Paciorkowców dołożono również stawy Goldman), zostanie złożony wniosek aplikacyjny 
o dofinansowanie zadania ze środków Norweskiego Mechanizmu Finansowego, 

- zrelacjonował przebieg oraz poinformował o ustaleniach spotkania z przedstawicielami Zarządu 
Dróg Wojewódzkich w sprawie budowy tunelu i przebudowy skrzyżowania ul. Warszawskiej 
z ul. Wawelską. Ponadto poinformował, że po wyborze ostatecznej opcji, która będzie 
projektowana będą prowadzone rozmowy, aby środki w budżecie województwa śląskiego pojawiły 
się na opracowanie projektu. 

 
Radna Agnieszka Demska-Furgał: 
- zapytała o przewidywany termin sporządzenia i dostarczenia mieszkańcom ulotek przez 

wykonawcę odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
na terenie gminy Bieruń, 

Zastępca Burmistrza poinformował, że wykonawca zadania ma dostarczyć ulotki mieszkańcom we 
wrześniu br.  
 
- zwróciła się o pisemną informację odnośnie umowy na opracowanie dokumentacji zamiennej 

programu funkcjonalno-użytkowego zagospodarowania terenu „Paciorkowców” - co się zmieniło, 
jaki jest zakres zadania, 

 
- zapytała na czym polegały czynności wykonawcy umowy na wsparcie pracowników Urzędu 

Miejskiego w Bieruniu, w szczególności w zakresie prowadzonych kontroli w obszarze gospodarki 
odpadami, organizacji i przeprowadzenia szkoleń dla zespołów kontrolujących. 
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Zastępca Burmistrza odczytał zakres czynności wykonawcy umowy. 
 
Przewodniczący Rady zapytał jaka będzie forma kontroli posesji w obszarze gospodarki odpadami. 
Sekretarz Miasta przytoczyła przepisy prawa będące podstawą do przeprowadzenia kontroli oraz 
poinformowała, że ma ona charakter formalny. Z kontroli zostanie sporządzony protokół podpisany 
przez kontrolujących oraz osobę poddaną kontroli. Założenie jest takie, że pierwsze kontrole mają 
charakter edukacyjny. W sytuacjach, w których ewidentnie są łamane przepisy mieszkaniec otrzymuje 
termin, w którym powinien usunąć nieprawidłowości. Kontrolerzy mają uprawnienia do sprawdzenia 
faktycznego stanu. 
 
Radny Piotr Świerkosz zapytał, czy kontrole obejmują również sprawdzenie zadeklarowanego 
i faktycznego stanu deklaracji śmieciowych. 
Sekretarz Miasta poinformowała, że w tym zakresie będzie trudno to zweryfikować przez zespół 
kontrolny.  
 
Radna Barbara Panek-Bryła zapytała o wyposażenie „Zielonej Pracowni” w SP Nr 3, wkład własny 
gminy oraz które klasy będą z niej korzystać.   
Dyrektor SP Nr 3 poinformowała, że pracownię uda się zrealizować bez wkładu własnego. Zaprosiła 
radnych na otwarcie pracowni nie zdradzając szczegółów jej wyposażenia. 
 
Radna Agnieszka Demska-Furgał zapytała, czy prowadzone kontrole są tymi, o których była mowa 
przy okazji toczących się rozmów w temacie uszczelnienia systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi oraz czy będą kompleksowe. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że zakres kontroli jest bardzo kompleksowy, począwszy od 
weryfikacji zgodności osób zadeklarowanych na danej posesji ze złożoną deklaracją poprzez 
prawidłowość segregowania odpadów, inwentaryzację źródła ciepła, odprowadzanie ścieków, 
prawidłowe oznakowanie posesji (numer porządkowy).      
 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały z poprzednich sesji zostały przekazane do organów 
nadzoru oraz wykonawców. W dniu 07.07.2020 r. wpłynęły 3 zawiadomienia o wszczęciu 
postępowania z uwagami do uchwał przyjętych na sesji 04.06.2020 r. dotyczących gospodarki 
odpadami komunalnymi. Uwagi dotyczyły ujednolicenia pewnych zapisów, odbierania odpadów 
z domów jednorodzinnych. W ślad za tymi zawiadomieniami nie wpłynęły rozstrzygnięcia nadzorcze 
i już nie wpłyną dlatego, że termin został przekroczony. Poinformowała, do których uchwał zostały 
przedstawione uwagi.  
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów, Rewizyjnej przedstawili 
wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w sierpniu br. bez opinii dotyczących tematu 
głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
 
 
Ad 7 
 
Radna Barbara Panek-Bryła, w związku z wybudowaniem nowej hali sportowej przy SP nr 1 
zaproponowała, aby rozważyć przeniesienie placu zabaw, który znajduje się na terenie szkoły, za 
Kopiec.  
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Radna Maria Sitko zapytała, czy w związku z eksploatacją górniczą jest prowadzona w powiecie 
bieruńsko-lędzińskim kontrola wszystkich obiektów budowlanych. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że zweryfikuje sprawę.  
 
Przewodniczący Rady zapytał czy w ogóle będzie realizowana jesienna akcja wywozu odpadów 
zielonych, a jeśli tak to w jaki sposób.  
Zastępca Burmistrza poinformował, że propozycje zostaną przedstawione na posiedzeniu Komisji 
Bezpieczeństwa.  
 
 
Ad 8 
 
Temat oświata w mieście przedstawiła Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie opiniuje stan przygotowań 
placówek oświatowych do nowego roku szkolnego.  
Przewodniczący Komisji Gospodarki odczytał wcześniej stanowisko komisji dotyczące infrastruktury 
oświatowej.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że największym ryzykiem i problemem, który stanął przed 
dyrektorami jest przygotowanie placówek oświatowych do pracy w reżimie związanym z epidemią 
COVID-19. Wytyczne z ministerstwa trafiły do wszystkich szkół bardzo późno, są one bardzo mało 
precyzyjne a zarazem na dyrektorów w zasadzie przerzucają całą odpowiedzialność za to jak dana 
placówka ma być przygotowana. Zapytał w jaki sposób przedszkola i szkoły będą w tym reżimie 
funkcjonować.  
 
Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług poinformowała, że procedury dla przedszkoli, które od 25 maja 
br. wracały do funkcjonowania w reżimie sanitarnym zostały doprecyzowane o obecne wytyczne 
głównego inspektora sanitarnego. Muszą być zapewnione odpowiednie warunki sanitarne, 
opiekuńcze, edukacyjne. Dyrektorzy przedszkoli muszą zorganizować w własnym zakresie pracę 
i funkcjonowanie placówki.   
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 przekazały informacje 
dotyczące opracowanych procedur i zasad związanych z funkcjonowaniem placówek.  
 
W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni Natalia Grosman, Krystyna Wróbel, Jarosław Mokry, 
Agnieszka Demska-Furgał, Piotr Świerkosz, Damian Gerycki, Barbara Panek-Bryła poruszono sprawy 
dotyczące m.in.: opracowania przez szkoły wariantów kształcenia hybrydowego i zdalnego; 
oszacowania oszczędności w związku z wdrożeniem zaleceń audytu; przyczyn niewyremontowania 
oraz terminu otwarcia placu zabaw przy SP nr 3; organizacji działalności stołówki i zasad korzystania 
z niej; dodatkowych środków finansowych na funkcjonowanie szkół; procedur w przypadku, gdy już 
dojdzie do zakażenia; rozważenia potrzeby noszenia maseczek przez dzieci klas 1-4 na korytarzach 
w czasie przerw i wprowadzenia obowiązkowego ich noszenia przez dzieci, które wykazują objawy 
chorobowe;  przeprowadzonego audytu w placówkach oświatowych i w związku z tym przeznaczenia 
części ewentualnych oszczędności na rozwinięcie oferty edukacyjnej. 
 
Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług, Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 3, Skarbnik Miasta udzieliły odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na poruszone 

w czasie dyskusji sprawy.   
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Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, w związku z usunięciem usterki 
technicznej, poddał pod głosowanie przy użyciu systemu eSesja opinię:    
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie opiniuje stan przygotowań placówek oświatowych do roku 
szkolnego 2020/2021. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została przyjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 4-minutową przerwę techniczną. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. 
 
 
Ad 9 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 

a) w sprawie zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych w gminie Bieruń dla Rejonowego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji w Tychach S.A.  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej.  
 

Zastępca Burmistrza uszczegółowił zapisy tegorocznej pozycji dotyczącej modernizacji sieci 
wodociągowej w ramach przebudowy dróg gminnych. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie przy użyciu 
systemu eSesja: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
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6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/1/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

b) w sprawie zaliczenia odcinka ulicy Logistycznej do kategorii dróg gminnych oraz 
ustalenia jej przebiegu  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Inwestycji 
i Remontów.  
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie przy użyciu 
systemu eSesja: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głos  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/2/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

c) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały w sprawie przyznawania stypendiów 
sportowych za osiągnięte wyniki sportowe 

 
d) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Bieruń 
 
e) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystywania 
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Projekty uchwał wraz z uzasadnieniami podjęcia przedstawiła Sekretarz Miasta. 
 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały w sprawie przyznawania stypendiów 
sportowych za osiągnięte wyniki sportowe. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał kolejno pod głosowanie przy użyciu 
systemu eSesja: 
 

➢ uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały w sprawie przyznawania 
stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/3/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 

➢ uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały w sprawie wysokości i zasad 
ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Bieruń 

 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania 
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Bieruń. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/4/2020 została podjęta jednogłośnie. 
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➢ uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystywania 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych form wychowania przedszkolnego 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

 
➢  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/5/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

f) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy 
Bieruń  

 
Zastępca Burmistrza omówił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia.  
 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez komisję. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie przy użyciu 
systemu eSesja: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 14 głosów  przeciw – 0 głos  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/6/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

g) w sprawie warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej  
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem podjęcia przedstawił Zastępca Burmistrza. 
 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez komisję. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie przy użyciu 
systemu eSesja: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/7/2020 została podjęta większością głosów. 
 
 

h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025  
 

Skarbnik Miasta poinformowała, że w związku ze zmianą do ustawy o samorządzie gminnym 
we wszystkich uchwałach, w których ta ustawa jest przywołana po numerze pozycji zostanie 
dodane „z późniejszymi zmianami”. Następnie omówiła ww. projekt uchwały oraz projekt 
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok z zaznaczeniem, gdzie 
autopoprawki zostały dokonane.  
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej w treści przedstawionej na posiedzeniu.  
 
Skarbnik Miasta udzieliła odpowiedzi na pytanie radnej Barbary Panek-Bryła dotyczące zmniejszenia 
wydatków na przeciwdziałanie alkoholizmowi (piecza zastępcza).  
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie przy 
użyciu systemu eSesja:  

      
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
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2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/8/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

i) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok  

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały przed wniesieniem autopoprawek. 

Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie przy użyciu 
systemu eSesja: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/9/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

j) w sprawie udzielenia dofinansowania dla PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. 
z przeznaczeniem na realizację zadania dotyczącego opracowania Koncepcji 
programowo-przestrzennej dla projektu pn. "Rewitalizacja linii kolejowych 
nr 140/169/179/885/138 połączenia Orzesze Jaśkowice - Tychy - Baraniec - KWK Piast - 
Nowy Bieruń - Oświęcim"  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie przy użyciu 
systemu eSesja: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/10/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

k) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego  
 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie przy użyciu 
sytemu eSesja: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA  
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/11/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

l) w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bieruń na rok szkolny 
2020/202  
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług. 
Jednocześnie udzieliła odpowiedzi na pytanie radnej Barbary Panek-Bryła czy uchwała dotyczy 
również kilometrów i paliwa, które wynikają z odległości miejsca zamieszkania do szkoły.  
 

Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie przy 
użyciu sytemu eSesja: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA  
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XI/12/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
                                                                                                                                                     
Ad 10 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 
- korespondencja, która wpływa do Rady jest na bieżąco przekazywana radnym lub jest dostępna 

w Biurze Rady, 
- 6 września br. o godz. 11.30 w kościele p.w. św. Bartłomieja Apostoła odbędzie się msza w intencji 

mieszkańców Bierunia i rolników, na którą w imieniu Burmistrza, Zastępcy Burmistrza i swoim 
zaprosił wszystkich radnych, 

- 24 września br. po wyczerpaniu wątku roboczego w Urzędzie Miejskim sesja będzie kontynuowana 
w kinoteatrze „Jutrzenka”, na której zostanie wręczony tytuł „Zasłużony dla Miasta Bierunia”     

 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady zamknął XI sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Janina Berger 
 
 


